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روزنــــامــــه 
ـــید  شــــهر امـ
و زنــــدگــــی

روز گذشته یکصدمین جلسه علنی 
شورای اسلامی شهر مشهد برگزار 
شد و به همین مناسبت نایب رئیس 
شورا به بیان اهم مصوباتی پرداخت 
که در ۳ سال قبل تصویب و اجرایی 
شــده اســت. به گفته حمیدرضا 
موحدی زاده مواردی همچون ایجاد 
سازوکار اعطای نشــان روز ملی مشهد به 
دلیل ایجاد مبنایی برای بزرگداشت جایگاه 
این شهر و توسعه ساختار توس از مهم ترین 

این مصوبات بوده است.
او بیان کرد: از این میــان مصوبه تعیین 
روز ملی مشــهد هنوز به مرحله اجرایی 
نرسیده است و تلاش می شود در آخرین 
ســال خدمتی شــورای پنجم به نتیجه 
برسد. هرچند باید گفت در مورد مصوبه 
دوم وضــع متفاوت بــوده و بــا اقدامات 
صورت گرفتــه در تــوس ایــن محدوده 
متحول شــده اســت؛ احداث جلوخان 
فردوســی و آغاز به کار اتصال مسیر این 
جلوخان به کهن دژ از جمله این اقدامات 
است که هرچند کافی نیست اما توانسته 
اســت حکیم فردوســی را از مهجوریت 

گذشته خارج کند.

 ۹۷ پایان بدهی شهرداری در سال
او در ادامه به مهم ترین مصوبات ســال ۹۷ 
نیز اشاره کرد و اهم آن ها را این گونه شرح 
داد: مصوبه الــزام برای شــفافیت و بهبود 
پاســخ گویی در قالب ســامانه فاش که به 
این وســیله اقدام به انتشار عموم اطلاعات 
شهرسازی می شــود. مصوبه شایان توجه 
دیگری که در این ســال تدوین شد تثبیت 
برنامه عملیاتی شورا تا سال ۱۴۰۰ بود که 
تمامی برنامه های دیگر مبتنی بر آن است. 
بر مبنای این برنامه عملیاتی و شاخص های 
مربوط می توان در پایان دوره میزان حرکت 

رو به جلوی شورا را بررسی کرد.
موحدی زاده افــزود: در همان ســال و به 
وسیله تهاترهایی که انجام شد بدهی های 
دولت به شهرداری با بدهی های این سازمان 
به بانک ســپه به مبلغ ۸۵۰۰ میلیارد ریال 
تسویه شــد و بدهی های بانکی نیز با مبالغ 
۱۲ هزار میلیارد و ۲۰ هزار میلیارد ریال به 
صفر رسید. در مجموع ۴۰۵۰ میلیارد تومان 
تهاتر در این دوره انجام شد و از سوی دیگر 
نیز طلب های شــهرداری که مبلغی بیش 
از ۵۰۰۰ میلیارد تومان بود به شــهرداری 
بازگشــت و به چرخ توســعه و پروژه های 
عمرانی اختصاص یافــت.وی ادامه داد: از 
دیگر مصوبات مهم سال ۹۷ مصوبه اجرای 
باغ کتاب مشهد اســت که عملیات اجرایی 

آن مطلوب نبوده است. اقداماتی در راستای 
شــهر دوســتدار کودک و نیز موضوع اخذ 
سند و ساماندهی زمین های بزرگ مقیاس 
اطراف مشهد که سال ها بر زمین مانده بود 
نیز اجرایی شد و بخش هایی از این اراضی در 
اطراف نمایشگاه به تملک شهرداری درآمد؛ 
ضمن اینکه حمایت از ورزش های قهرمانی 
نیز از دیگر اقدامــات بود.موحدی زاده در 

ادامه به بیان بخشــی از مهم ترین مصوبات 
سال ۹۸ نیز پرداخت و گفت: در این سال ۳۰ 
دفتر تسهیلگری در مناطق شهر راه اندازی 
شــده اســت که این اقدام ادامه دار خواهد 
بود و این تعداد به ۵۰ دفتر خواهد رســید. 
حسب این اقدامات تمامی محله های شهر 
دارای یک دفتر تسهیلگری برای مشارکت 
شــهروندان در امور خواهند شد. همچنین 

در ســال گذشــته ۶۰ رام قطار به ناوگان 
قطارشهری افزوده شد و پروژه احداث خط 

۴ قطارشهری مشهد نیز آغاز به کار کرد.
آیین نامه اجرای جداسازی آب خاکستری، 
ایجاد مؤسسه خیران شهریار، شهر همگان 
برای گروه های خاص، تکمیل باغ موزه دفاع 
مقدس، به کارگیری بانوان آتش نشــان و 
مصوبات حمایتی در بحث پیشگیری از کرونا 

شانزدهم تیر، در نودوهفتمین جلسه 
علنی شورای اســلامی شهر مشهد، 
اعضای شورا لایحه دوفوریتی تهاتر 
هتل آرمان با ۲ گود پروژه های نرگس 
A و B را بــا ناجا تصویب کردند تــا بتوانند با 
تعریف پروژه هایی برای این ۲ گود، به معضل 
یازده ساله منطقه ثامن دراین باره خاتمه دهند.
در همین راســتا، لایحه دوفوریتی شهرداری 
مشــهد برای احــداث پارکینــگ در ۲ گود 
پروژه های نرگس A و B در صحن علنی شورا 

بررسی شد.
 پایان ۱۱ سال بلاتکلیفی

شهردار منطقه ثامن درباره اهمیت ۲ فوریت 
این لایحــه گفت: ۲ گــود پروژه های نرگس 
متعلق به نیروی انتظامــی، به عنوان ۲ نقطه 

آسیب پذیر منطقه ثامن شناسایی شده بود.
ســید مصطفی نعمتی با بیــان اینکه این ۲ 
گود واقــع در اطراف میــدان امربه معروف و 
نهی از منکر با عرصه زمینی به مســاحت ۵۰ 
هزار مترمربع است که از سال ۸۵ تا ۴ سال بعد 
از آن، ۲۷ متر گودبرداری شده و ۱۱ سال است 
که دیگر هیچ اتفاقی در آن رخ نداده اســت، 
ادامه داد: متأسفانه ســازه نگهبان این ۲ گود 
هم در معرض خطر است و همچنین وجود این 
۲ گود مشکلات زیست محیطی و امنیتی هم 
دارد، ازاین رو طی تهاتری که انجام شده است 
این ۲ گود در اختیار ما قرار دارد و باید هرچه 

سریع تر برای تعیین تکلیف آن اقدام کرد.
امــا محمدحســین ودیعــی، نایب رئیــس 
کمیســیون برنامه، بودجه، فناوری اطلاعات 
و منابع انسانی شورای شهر، در مخالفت با ۲ 
فوریت این لایحه گفت: با توجه به وجود برخی 
ابهامات در این لایحه از جمله ضرورت ایجاد 
پارکینگ در منطقه، ادامــه روند کاری اصل 
پروژه و موضوع مدل قراردادی آن، به صورت 
طبیعی به فرصت بیشــتری برای بررسی این 

لایحه نیازاست.
 عضو هیئت رئیسه شورا در موافقت با ۲ فوریت 
این لایحه گفت: چند هفتــه پیش ۲ فوریت 
تهاتر این گودهــا را به تصویب رســاندیم و 
درحالی که طی ۱۱ ســال گذشته هیچ کاری 
برای این ۲ گود انجام نشــده بــود و حتی در 

کمیسیون ماده ۱۰۰ هم برای پُر کردن این ۲ 
گود حکم صادر شده بود، با این مصوبه هم ۲ 
گود یادشده پر نشد و درحالی که منطقه هم 
به شدت نیاز به پارکینگ دارد با ۲ فوریت آن 

موافق هستم.
علیرضــا شــهریاری  افــزود:در آینــده 
پارکینگ های حرم جمع آوری خواهند شــد 
که با این اتفاق مردم در مضیقه قرار می گیرند 
و باید خیلــی زود برای ایجــاد پارکینگ در 

محدوده حرم فکری کنیم.
 مخالفت با ۲ فوریتی شدن

در نهایت اعضای شــورای شــهر با ۲ فوریت 
لایحه مخالفت کردند و بررســی یک فوریتی 
لایحه وارد دســتور جلســه شــد که بتول 
گندمی، رئیس کمیســیون برنامــه، بودجه، 

فناوری اطلاعات و منابع انسانی شورا، با ارائه 
توضیحاتی موافقت خود را با یک فوریت این 
لایحه این گونه اظهار کــرد: وجود این ۲ گود 
یکی از مسائل و مشکلات اصلی منطقه ثامن 
طی سال های اخیر بوده و تهاتر این ۲ گود با 
هتل آرمان یک بخش از پازل حل این مسئله 
است و در گام بعدی باید این ۲ گود را با ایجاد 
پارکینگ و پروژه هایی به ســرانجام مناسبی 
رســاند.وی افزود: به طور قطع اگر قرار باشد 
شهرداری مالک اینجا باشد اما کاری برای حل 
این مشکل نکند، این مالکیت فایده ای نخواهد 
داشــت، بنابراین بهتر اســت ظرف ۱۰ روز 
موضوع این لایحه در کمیسیون های تخصصی 
بررسی شــود تا بتوان با جمع بندی مناسبی 

لایحه را به صحن علنی شورا ارسال کرد.

اما غلامحســین صاحبی، دیگر عضو شورا، با 
بیان دلایلی به مخالفت با تصویب یک فوریت 
این لایحه پرداخت و گفت: زمین این ۲ گود 
مســاحتی بالغ بر ۵۰ هزار مترمربع دارد که 
صدها میلیارد تومان ارزش ریالی آن اســت، 
بنابراین بــدون کار کارشناســی، چه از نظر 
ترافیکی و چه از نظر تعریف نشــدن پروژه ای 
دیگر، مناســب نیســت که فقط یک پروژه 
پارکینگی بدون در نظر گرفتــن پروژه های 

دیگر اجرایی شود.
شــهناز رمارم، عضو هیئت رئیسه شورا، نیز با 
طرح سؤالی گفت: آیا مطالعاتی درباره اهمیت 
ایجاد پارکینــگ در این منطقه صورت گرفته 
و ایجاد ایــن پارکینــگ در مطالعات جامع 

حمل و نقل لحاظ شده است؟
در همین زمینــه نعمتی، شــهردار منطقه 
ثامن، در پاسخ به این سؤال گفت: با توجه به 
اینکه قرار بوده اســت در میدان شهید گمنام 
پارکینگ احداث شــود و احداث آن تاکنون 
محقق نشــده اســت، این ۲ گــود می تواند 

جاگزین طرح تعریف شده باشد.
وی افزود: همچنین ما در لایحه آورده ایم که 
طراح پروژه باید کل این پروژه را تعریف کند و 
اثرات طبقات فوقانی پارکینگ را هم در اصل 

پروژه پارکینگی لحاظ کند.
در نهایت اعضای شــورای شهر مشهد به یک 
فوریت این لایحــه رأی مثبت دادند تا پس از 
بررسی در کمیسیون های تخصصی، ۲ هفته 
آینده به صحن علنی برای بررســی و تصویب 

بازگردد.
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حجت ا... حیدری، 
شهردار منطقه 

۶ مشهد:

 در حال 
برنامه ریزی 

برای احداث 
پارک ۱۰۰ 
هکتاری 

در شهرک 
شهید رجایی 
هستیم. برای 

این کار۲ 
گزینه مطرح 
است. سرانه 

فضای سبز 
نیز در منطقه 

۶ پايين 
است. قرار 

است ۲ پارک 
به مساحت 

۱۳ هکتار، در 
حد فاصل حر 
۹ و ۱۳ باشند 
و زمینی دیگر 

به مساحت 
حدود ۵ 
هکتار در 
محدوده 

امیرآباد و 
فولادی برای 
احداث پارک 
انتخاب شود.

تصويب بيش از700طرح و لايحه در 3 سال
حمیدرضا موحدی زاده در یکصدمین جلسه  علنی شورا از مهم ترین مصوبات  شورای پنجم گفت

عاقبت به خیری گودها
با رأی اعضای شورای شهر، گودهای پروژه های نرگس در منطقه ثامن پس از ۱۱ سال تعیین تکلیف می شوند
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جلسه  روزنامه  این 
اقتصاد  معین  هم اندیشی 
مقاومتی استان را پوشش داد و از قول علیرضا 
رزم حسینی استاندار خراسان رضوی نوشت: 
معین های اقتصاد مقاومتی استان در خط 
مقدم توسعه و رفع فقر و جهل قرار دارند. این 
محرومیت زدایی یک کار اعتقادی است که 
شما باید علاوه بر باور به آن، در منطقه به 
عنوان متولی توسعه غیردولتی حضور داشته 

باشید.   

خراسان
درقاب رسانه ها

با  خبری تحلیلی  پایگاه  این 
توجه به مهلت ده روزه برای 
انتخاب وزیر صمت در گزارشی به گزینه های 
احتمالی این سمت پرداخت و نوشت:گفته 
دفتر  رئیس  واعظی»،  «محمود  می شود 
مدرس  «حسین  معرفی  خواهان  روحانی، 
خیابانی»، سرپرست فعلی وزارت صمت، است 
مدافع  جهانگیری»  «اسحاق  مقابل،  در  اما 
رزم حسینی»،  «علیرضا  حضور  سرسخت 

استاندار خراسان رضوی، است. 

این پایگاه تحلیلی خبری 
بررسی  به  گزارشی  در 
چک های برگشتی و وصول شده در کشور 
پرداخت و نوشت: براساس تازه ترین آمار 
بانک مرکزی حدود ٧ میلیون و ۹۰۰ هزار فقره 
چک در خردادماه ١٣٩٩ در کل کشور مبادله 
شده است. ۵۰٫۳ درصد از تعداد چک های 
تهران،  استان   ۳ در  کشور  کل  مبادله ای 

اصفهان و خراسان رضوی مبادله شده است.

راه اندازی کارناوال های عید غدیر 
ــــــــــــــــدر سطح شهر ــــــــــــــ  ــــــــــــــ  ــــــــــــــ 

کارناوال ماشــین های ســواری به مناســبت عید غدیر به همراه 
گروه های سرود و مولودی خوان در مســیرهای پانزده گانه مشهد 

حرکت می کند.
به گزارش روابط عمومی بنیاد بین المللی غدیر خراســان رضوی، 
این کارناوال ها از ساعت ۱۷ تا ۲۲ در مسیرهای مشخص شده بدون 

توقف در حرکت است تا گره ترافیکی ایجاد نشود.
ماشــین های ســواری متفرقه در طول مســیر می توانند به این 
کارناوال ها بپیوندنــد و در بعضی از مســیرها هدیه های فرهنگی 

توزیع می شود.
 :مسیرهای ده گانه ماشین های سواری به شرح زیر است

۱-انتهای نخریسی-میدان بسیج-شریعتی-پارک-انتهای بولوار 
وکیل آباد.

 ۲-انتهای مصلا-حرم رضوی-شــهدا-میدان فردوســی-میدان 
جانباز-میدان استقلال-معلم -انتهای معلم.

 ۳-انتهای بولوار دوم طبرسی-چهارراه مقدم-عبدالمطلب-خیام.
 ۴-بولوار صبا و ســیدی-میدان پانزده خرداد-خرمشــهر-دکتر 

بهشتی-نامجو-میدان تلویزیون-پیروزی-فکوری-کوه پارک.
 ۵-بولوار شــهید آوینی-مفتح-گاز-بولــوار هدایت-خیام-توس. 

۶-شهرک غرب-بولوار شریعتی-بولوار حجاب-بولوارمیثاق.
 ۷-خواجه ربیع-میدان امام حسین(ع)-عبادی-سناباد- دانشگاه-

کلاهدوز.
 ۸-ابوطالب-کوهسنگی.

 ۹-شهرک باهنر-شهرک رجایی-بزرگ راه بابانظر-بولوار فرودگاه-
میدان بسیج.

 ۱۰-خیــن عرب-بــزرگ راه چراغچی-بزرگ راه امــام علی(ع)-
نمایشگاه- بولوار فکوری-کوه پارک.

ثبت بیشترین ابتلای کرونا در مشهد
ــــــــــــــــ برای جوانان ــــــــــــــ  ــــــــــــــ  ــــــــــــــ 

دیروز یک دانشــیار دانشگاه علوم پزشکی مشــهد و فوق تخصص 
مراقبت های ویژه اعــلام کرد که اکنون بخش زیــادی از بیماران 
بستری با علائم حاد را جوانانی تشکیل می دهند که نسبت به کرونا 

کم توجه بوده اند.
به گزارش وبدا، آرش پیوندی، دراین باره گفت که در افزایش مجدد 
بیماری کووید ۱۹، جوانان در محدوده ســنی ۲۵ تا ۴۵ ســال با 

درگیری شدیدتری به مراکز درمانی مراجعه می کنند.
 رشد نگران کننده مبتلایان غیربومی کرونا در مشهد

دبیر کارگروه اطلاع رســانی قرارگاه مبارزه با کرونا در دانشــگاه 
علوم پزشکی مشــهد  نیز در گفت وگو با ایرنا، وضعیت رو به رشد 
مبتلایان غیربومی کرونا در مشهد را نگران کننده خواند و بار دیگر 

از هم وطنان خواست تا از سفر به مشهد پرهیز کنند.
حمیدرضا رحیمی اعلام کرد دست کم ۲۰ درصد بستری های جدید 

را مبتلایان غیرمشهدی تشکیل می دهند.
 ورود فارابی و ۱۷ شهریور به جمع بیمارستان های کرونایی

برهمین اساس قرار است به ظرفیت بیمارستان های غیردانشگاهی 
پذیرنده بیماران کرونایی در مشهد اضافه شود که بیمارستان های 
فارابی، ۱۷ شهریور و امام حسین(ع) جزو این بیمارستان ها هستند. 
بنابر اعلام وزارت بهداشــت، دیــروز ۲۱۵ فوتی دیگــر به جمع 
درگذشتگان ناشی از ابتلا به کرونا اضافه شد تا در روالی تقریبا ثابت، 
همچنان آمار قربانیان روزانه بیش از ۲۰۰ نفر باشــد، ضمن اینکه 

۱۵۹۸ بیمار جدید نیز به جمع مبتلایان اضافه شد.

درخشش دانشجویان «فردوسی» 
ــــــــــــــــدر مسابقات جهانی ریاضی ــــــــــــــ  ــــــــــــــ  ــــــــــــــ 

تیم هــای شــرکت کننده از دانشــگاه فردوســی مشــهد در 
مسابقات جهانی ریاضی صاحب مقام و رتبه شدند.  به گزارش 
روابط عمومی دانشگاه فردوسی، مسابقات بین المللی دانشجویی 
ریاضی از سال ۱۹۹۴ میلادی هر ســال توسط UCL  برگزار 
می شود و جمعی از برترین دانشــجویان جهان در آن شرکت 
می کنند و امســال با توجه به شــرایط کرونا، این مسابقات به 
صورت برخط برگزار شــد و دانشــکده علوم ریاضی دانشگاه 
فردوســی مشــهد با معرفی ۲ تیم چهارنفره از دانشــجویان 
برگزیده در این مسابقات شــرکت کرد.در این مسابقات سحر 
بخشنده نژاد و امیرحسین اسکندانی موفق به کسب جایزه سوم 
(third prize) شدند و عرفان علیان نژادی و احسان کفشدار 
گوهرشادی، فاطمه علی میرزایی و الیکا تیموری دیپلم افتخار 
این مسابقات را کسب کردند که با توجه به سطح این مسابقات 

نتیجه بسیار خوبی برای آنان تلقی می شود.

ــــــــــــــــافزایش اندک قیمت سکه ــــــــــــــ  ــــــــــــــ  ــــــــــــــ 
دیروز بازار سکه و طلا شاهد افزایش ۱۰۰هزارتومانی قیمت ها 
بود و ســکه تمام بهار آزادی به بهای ۱۱میلیــون و ۳۵۰هزار 
تومان معامله شد. سکه تمام بهار آزادی طرح قدیم نیز به قیمت 
۱۰میلیون و ۷۰۰هزار تومان معامله شــد. نیم سکه ۵میلیون و 
۵۵۰هزار تومان، ربع سکه ۳میلیون و ۲۵۰هزار تومان و هر قطعه 
سکه یک گرمی یک میلیون و ۷۵۰هزار تومان تعیین قیمت شد. 
همچنین یک گرم طلای خام ۱۸عیار نیز به ارزش یک میلیون و 
۸۶هزار تومان فروخته شد و هر مثقال طلا نیز با بهای ۴میلیون 
و ۷۰۵هزار تومان به فروش رسید. انس جهانی نیز روند صعودی 
خود را متوقف کرد و به قیمت ۱۹۷۳دلار معامله شد. همچنین 
دیروز قیمت دلار در بازار آزاد، ۲۳هزار و ۳۰۰تومان اعلام و نرخ 
ارز در صرافی  ملی نیز تعیین شد. همچنین این صرافی ها دلار 
را از مردم با قیمت ۲۰هــزار و ۳۰۰تومان خریداری می کردند. 
قیمت یورو نیز برای فروش در صرافی  ملی ۲۵هزار و ۷۰۰تومان 
اعلام شــد. قیمت خرید یــورو نیز در ایــن صرافی ها ۲۳هزار 

و۸۰۰تومان بود.

۱۴ مــرداد ۱۳۹۹
۱۴ ذی الحجه ۱۴۴۱ 
شـــــماره ۳۱۶۹

۳شنبه

علیرضا ظهیری
  a.zahiri@shahraranews.ir

اخبــــار
شهـــری ایران

ـــشور غدیر در کلان شهر کرج ــ ــــ ــ ــــ ــ ــ ـــــــــــــــ  ـــــــــــــــ 
 رئیس ســازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشــی 
شــهرداری کرج درباره برنامه این کلان شهر برای 
گرامیداشت  دهه غدیر گفت: به مناسبت دهه ولایت 
و عید ســعید غدیر خم، ۱۱۰ ویژه برنامه خیابانی در 
کرج اجرا می شود. حسین سعیدی سیرایی افزود: 
براین اساس ۱۱۰ برنامه خیابانی شامل شعرخوانی و 
جشن سیار در تمامی نقاط شهر کرج کلید خورده 
اســت و تا پایان دهه ولایت ادامه دارد. وی گفت: 
برنامه های متعدد دیگری نظیر مسابقه عصر جدید 
خدمت، کتابت خطبه غدیر توسط هنرمندان البرزی، 
آیین خوانش خطبه غدیر، شــب شعرهای آیینی و 
همچنین توزیع بسته های حمایتی و... با مشارکت 

شهرداری برگزار خواهد شد.

ـــگرانی زمین و مهاجرت به روستاها ــ ــــ ــ ــــ ــ ــ ـــــــــــــــ  ـــــــــــــــ 
معاون شهرسازی و معماری شهرداری قم با انتقاد 
از بالا بودن قیمت زمین و ساخت وساز در این شهر 
گفت: مردم توان این  را که ۱۵۰ متر زمین تهیه  کنند 
و بسازند ندارند، زیرا پایین ترین قیمت زمین متری 
۳ میلیون تومان اســت.غلامرضا جانقربان افزود: 
نیاز به مسکن از سوی مردم وجود دارد اما به علت 
گرانی های سرسام آور قشری از مردم که توان تهیه 
زمین و مسکن را ندارند به روستاهای اطراف شهر 
بازگشته اند .در شــهر قم نزدیک به ۱۳ هزار هکتار 
محدوده داریم که به آن می توان پروانه داد، همچنین 
نزدیک به ۳۳ هزار هکتار حریم داریم که می توان 
ساخت وســاز را در آن کنترل کرد تا اگر نیاز باشد 
طرح های موضعی با کاربری غیرمسکونی تهیه کنیم .

ـــرونمایی از داشبورد مدیریت شهری ــ ــــ ــ ــــ ــ ــ ـــــــــــــــ  ـــــــــــــــ 
معاون خدمات شهری شــهردار تهران از رونمایی 
داشــبورد مدیریتی حوزه خدمات شــهری این 
کلان شهر خبر داد. به گفته مجتبی یزدانی به دنبال 
ضرورت ایجاد داشبورد مدیریتی برای این معاونت، 
این پروژه در اداره کل برنامه ریزی و توسعه شهری 
تعریف و اکنون پس از راه اندازی، آماده بهره برداری 
است. این داشــبورد مدیریتی در واقع یک سامانه 
اطلاع رسانی آنلاین و آفلاین است که مدیران ارشد 
در لحظه می توانند آخرین شــاخص های مدیریتی 
شهر و شهرداری را مشاهده کنند و در واقع تسهیلگر 
بســتر تصمیم گیری برای مدیران خواهد بود. وی 
گفت:وجود این سامانه کمک می کند تا شاخص های  

طبقه بندی و سنجش آمار و اطلاعات ایجاد شود.

لیلی رحمانی
               l.rahmani@shahraranews.ir
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